
Fra: Annemarie Grüner [agruner@city.dk] 

Sendt: 24. april 2021 12:23 

Til: bent@holz-hansen.dk 

Cc: agruner@city.dk 

Emne: Referat 

                                              Vordingborg Bridgeklub  

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 22.april 2021 hos Bent  

Afbud fra Kirsten Sørensen og Lene Pram 

Dagsorden: 

1.   Velkomst. Referat fra sidste møde 30.november 2020 

2.   Orientering fra formanden 

      A. Klub administration RealBridge 

      B. Dansk Bridge 

3.   Status spilleplan 2020/2021 

4.   Spilleplan 2021/2022 

5.   Sommerbridge 

      A. Virtuelt/ fysisk fremmøde 

      B. Betaling 

      C. Præmier 

6.   Status økonomi v.Olaf 

       A. Hjælpepakke DIF/DGI 

       B. Budget 2021/2022 afventer 

7.    Generalforsamling- fastsættelse af dato 

8.   Status sponsorer 

9.   Status begynderundervisning 

10.  Status lokaler 

11.   Nyhedsbrev 

12.  Eventuelt 

13.  Dato for næste møde   

 

 



Ad.1.   Bent bød velkommen. Mht referat intet nyt at bemærke. 

Ad.2.   A. Flere har været på kursus i opsætning og brug af RealBridge. Bent har         

            Passwordet. 

            B. Medlemsbladet kom i marts ud til medlemmerne via penge fra en  

            Testamentarisk donation. I februar og april blev det distribueret af  

            medlemmer af bestyrelsen. 

Ad.3.  Spilleplanen er gået i stå grundet corona. Der spilles virtuelt onsdag og torsdag i maj   

       måned. Vi forlænger således sæsonen 1 måned. 

       Der bliver ingen spillepræmier i år - ingen turneringer er færdigspillet. 

 Ad.4.  Vi afventer tilbagemelding fra medlemmerne, om de vi spille fysisk og/eller 

        RealBridge efter 1/9. 

        Vi anmoder i Nyhedsbrev om tilmeldinger - de, der ikke svarer vil blive kontaktet  

        telefonisk 

Ad.5.   A. Kirsten Bitch har sagt ja til at køre det i år. Afvikles først når vi kan mødes  

           fysisk. Der spilles således i juni og august. 

           Præstø og Stege inviteres med.  

        B. Betaling bliver 50 kr., som vi plejer. 

        C. Præmier - vin som vi plejer 

Ad.6.   Olaf redegjorde for regnskabet, det så fornuftigt ud. Vi venter med  

        budgettet, til vi ved noget mere. 

Ad.7.   Generalforsamlingen afholdes onsdag den 1/9 i Hollænderhaven - efter vi har spillet bridge. 

Ad.8.   Status quo. 

Ad.9.   Der blev i efteråret 2020 undervist 7 ud af 24 gange. Kursisterne fra dengang    

        bliver kontaktet om at starte op igen 1/9. 

Ad.10.  Dette er ikke afgjort endnu, da det afhænger af tilbagemeldinger og økonomi. 

Ad.11.  Bent sender nyhedsbrev ud indeholdende ønske om tilbagemeldiger. 

Ad.12.  Til bestyrelsen er følgende på valg på generalforsamlingen:Kirsten Skotte, Hans Ove og  

        Annemarie. 

Ad.13.  Næste møde  torsdag den 27/5 hos Bent.   

Referant 

Annemarie 


